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TALLINNA LINNA NOORTEVOLIKOGU 

IV KOOSSEISU XIII ISTUNG 

08.09.2015. Koosolek toimus TLNV ruumides. 

Kohalviibijad (7): Kea Kruuse, Aune Marjapuu, Villem Lassman, Sten Laansoo, Madis Trahov, 

Anna Nikulitševa, Mariliis Eensalu, 

Puudusid (14): Carel Kuus (teadmata põhjustel), Ilja Samoilov (teadmata põhjustel),  Alina Tubli 

(kolib), Valeria Larina (Tartus), Gregori Džaniašvili (teadmata põhjusel), Eleri Ratasepp (teadmata 

põhjustel), Hanna-Lysa Kenk (teadmata põhjusel), Sander Soots (koolis), Mihkel Lennuk (Pärnus), 

Daniel Raud (tööl), Tuuli Helind (teadmata põhjusel), Annela Tammiste (proovis), Janno Rasmus 

Dreger (põhjendatud), Ronald Ross (tööl). 

Külalised: (1) Artur Kohv 

Juhataja: Kea Kruuse 

Protokollija: Sten Laansoo 

Istungi algus 18.00, lõpp 18.45 

Protokoll 

Istungi päevakord: 

0. Päevakorra kinnitamine 

1. Juhatuse kokkuvõte ja plaan edasiseks 

2. Poliitilised teemad 

3. Teavituskampaania ja valimised 

4. Osaluskohvik, väitlus ja muud üritused 

5. Pakkumised ja järgmised istungid 

Päevakord ühehäälselt kinnitatud. 

1. Juhatuse kokkuvõte ja plaan edasiseks  

Meid on täna kohal suht üsna vähe. Paljud on läinud kas teise linna või riiki. Mariliis tegi 

ettepaneku nad välja hääletada. Teine võimalus on neid lihtsalt ignoreerida. Nende välja 

hääletamiseks on vaja 11 inimest.  Lõpliku seisukohta ei võetud, kuna täna pole vaja midagi 

kvoorumiga hääletada. 
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Suvel on alanud teavituskampaania. Juhatus on paika pannud, mis edasi saab. Meil on jäänud veel 

kolm istungit. Selle aja jooksul on vaja ära teha kaks asja – saada väga hea uus koosseis (eelmine 

aasta jättis konkurss tudengite osas soovida). Kea, Aune ega Villem juhatuses ei jätka, küll aga 

vilistlaskogus, seega uus koosseis peab olema hea, et olla jätkusuutlikud.  

Vilistlaskogu valime see aasta vana koosseisu viimasel istungil, kuna uued ei tea vanu piisvalt hästi, 

et seda otsust teha. 

Teiseks on vaja linnaga teha kokkulepe, kuhu teha uus ekstreemspordipark ja missugune see olema 

peab. Meil oli kohtumine abilinnapea Kõlvartiga, kes oli nõus meid aitama. Ta tegi ka pakkumise, et 

spetembri jooksul tuleb välja mõelda neli varianti, kuhu see võiks tulla ja milline välja näha. Kui me 

selle tehtud saab, siis oleks meie koosseis olnud tubli. 

2. Poliitilised teemad 

Septembri jooksul tuleb ära lõeptada ka poliitilised teemad: Mariliisi teema – koolitoit. Selle jaoks 

oleks vaja kogu koosseisu arvamust. Mariliisi arvates ole mõtekas seda poolikult teha. Kõige 

suurem probleem seisneb selles, et pole olemas kava, mis ütleks, milliseid asju võib koolitoidus 

olla. See teema on liiga suur ning praegu me sellega jätkama ei peaks.  Seda teemat peaks kindlasti 

ka kitsendama.  

Anna teema – Prügisorteerimine. Linn tahab kohtuda. Aune osalus ei ole siinkohal oluline. See 

kohtumine peaks olema septemberi kuu jooksul.  

3. Teavituskampaania ja valimised 

Meil on käimas teavituskampaania, mille eest vastutab Kea.  

Oktoobri viimasel nädalal on valimised. Pärast uut koosseisu toimub Raekoja vastuvõtt, mille 

koraldab Villem. Võiks olla, et vana ja uus koosseis ning TÕE ja TÜÜL läheksid koos Särgava 

residentsi, kus toimub tutvumispidu. Pärast seda leiab aset uue koosseisu väljasõit, mida korraldab 

Aune.  

4. Osaluskohvik, väitlus ja muud üritused 

Tallinna ja Harjumaa osaluskohvik. Sellel aastal me mõtlesime, et see aasta võiks selle korraldada 

Viimsi Noortevolikogu. Nad on sellest ka huvitatud.   

Väitlus: Seda korraldab ilmselt Kea, see toimub novembri keskel. Me võiksime seda taaskord TTÜ 

väitlusklubiga koos, kaalume koostööd ka TÜÜLiga. Selle korraldamine algab septembri lõpu 

poole.  

Siis on veel Noorte õiguste edendaja valimine, mis on uue koosseisu esimene asi, mida teha.  
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Teavituskampaania: No vaata mess oli ära, meie boksis olid Kea, Villem, Madis, Nikita, Sten ja 

Aune. Meie jaoks vajalikku vanusegruppi oli seal vähe. Eelregistreerinud on 7 inimest, lähipäevil 

on oodata lisa. Kea teab ka paari inimest, kes kindlasti kandideerivad, aga ilmselt ei eelregistreeri.  

09.09.15 toimub Tallinna Ülikoolis MELU mess. 

Koolide külastamine: Eelmine aasta toimusid ümarlauad. Need oli väga ebastabiilsed ning 

teavituskampaaniat sai seal vähe teha. Seega see aasta on idee käia koolides ja tutuvustada neile 

meie tegemisi.  

TÜÜL ei ole endale valinud uut esimeest. Küsimärgi all on üliõpilaste valimise korraldus. Praegu 

on Marlen andnud kinnituse, et TÜÜL tahab teha üliõpilaste valimisi. Pärast TÜÜLi üldkogu (täna 

õhtul) on asjad selged. Kuupäevad selguvad hiljem.  

5. Pakkumised ja järgmised istungid 

13. september toimub Tartus osaluskogude visioonikonverents. Sinna lähevad meie seast Valeria ja 

Eleri. Üks koht on veel vaba.  

Kea saadab ülejäänud pakkumised meilile.  

Viimaste istungite ajad: 

Esmaspäev, 21.september kell 18.00; 

Teisipäev, 6.oktoober kell 18.00; 

Esmaspäev 19.oktoober kell 18.00. 

 

Istungi juhataja       Istungi protokollija 

Kea Kruuse        Aune Marjapuu 


